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14.01.16 Gustav Bahus stilte spørsmål om kvifor ein prioriterer 
oppsetting av ny mur langs Lepsøyvegen når vegen skal 
leggast om innan vinteren er over.

Oktober

10.02.16 Geir Angeltveit stilte spørsmål om kva planar Skyss og 
opplæringsavdelinga har for å sikre tilgjengeleg 
kollektivtilbod for elevane i fylket, som gjev dei reell 
valmogelegheit 

Oktober

10.02.16 Natalie Golis stilte spørsmål om kva status er på innføring av 
kortbetaling på Hardangerbussen.  

Oktober

10.02.16 Geir Angeltveit stilte spørsmål om ein kan få avklart
vegstatus på Storesvingen mot Rubbestadneset på Bømlo,
og om det er mogeleg å få veglys som eit trafikksikringstiltak
for syklistar og gåande.

November

07.04.16 Marthe Hammer stilte spørsmål om kor mange bruer som er 
tilrettelagt for gåande og syklande, og kva som kan gjerast 
for å få dei tilrettelagt for det, og kostnadene med dette.

Oktober

07.04.16 Roald Kvamme stilte spørsmål om korleis Hfk sin 
lærlingeklausul blir praktisert i nye kontraktar for bussanbod.

Oktober

02.06.16 Jon Askeland ba om administrasjonen sin vurdering av 
problemstillingar knytt til tømmertransport

Oktober

02.06.16 Gustav Bahus ba om kommentar til situasjonen med ferjene i 
Hordaland
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